
اقتصادی 6

گــروه اقتصــادی - اکبــر 
کمیجانی طی حکمی از سوی رییس 
جمهوری، سمت ریاست کل بانک 

مرکزی را بر عهده گرفت.
اکبــر کمیجانــی دارای مدرک 
دکتری اقتصاد است و از سال ۱۳۶۳، 
به عنوان استاد اقتصاد کلان دانشگاه 
تهــران در زمینه هــای اقتصاد پولی، 
اقتصــاد کلان و اقتصــاد بین الملل 

مشغول به تدریس است.
وی در دوران ریاســت کلــی 

ولی اله سیف و عبدالناصر همتی، به 
عنوان قائم مقام بانک مرکزی مشغول 
بــه خدمت بوده و قبــل از آن نیز، از 
ســال ۱۳۷۷ تا ســال ۱۳۸۶ سمت 
معاونت اقتصــادی بانک مرکزی را 

برعهده داشته است.
از جملــه ســوابق اجرایی اکبر 
کمیجانی می توان به تصدی معاونت 
پژوهشی دانشــکده اقتصاد دانشگاه 
تهــران )از ابــان ۱۳۸۶ تــا کنون(، 
مشــاور اقتصــادی معاونــت امور 

اقتصادی وزارت امــور اقتصادی و 
دارایی)۱۳۶۹ تا ۱۳۷۶( و عضویت 
در هیئــت مدیره بانــک خاورمیانه 

)۱۳۹۱-۱۳۹۲( اشاره کرد.
محمــود واعظــی در همیــن 
رابطه در جمع خبرنگاران با اشــاره 
بــه مصوبه هیات وزیران گفت: طبق 
مصوبه هیئت دولت رئیس کل بانک 

مرکزی انتخاب شد.
 وی اضافــه کــرد: شــاید این 
ســوال پیش بیاید یک ماه باقیمانده 

می توانستیم سرپرست بگذاریم ما بر 
اســاس اساسنامه بانک مرکزی عمل 
کردیــم که طبــق آن در صورتی که 
رئیس کل بانک مرکزی استعفا دهد یا 
به هر دلیلی نتواند به کارش ادامه دهد، 
ظرف یک ماه قائم مقام این اختیار را 
بــرای اداره بانک مرکــزی را دارد و 
بعد از یــک ماه باید رئیس کل بانک 
مرکزی تعیین شود.رییس دفتر رییس 
جمهوری افزود: اساسنامه هیچ جایی 
برای سرپرستی باقی نگذاشته است و 

به همین دلیل رییس جمهوری هفته 
گذشته از معاونت حقوقی خواست 
اگر می توانیم از اختیارات دیگر برای 
معرفی سرپرست اســتفاده کنیم که 
معاونت حقوقی جواب داد با توجه 
به قانون خاص بانک مرکزی صراحتاً 

جایی برای سرپرستی وجود ندارد و 
به همین دلیــل رئیس بانک مرکزی 

انتخاب شد. 
واعظی افزود: بنابراین این کار 
معنایش چنین نیســت که ما فردی را 
مشخص کردیم تا برای دولت بعدی 

تعیین تکلیــف کنیم. آقای کمیجانی 
هم که انتخاب شــدند این آمادگی را 
دارنــد و اعــلام کردند که به محض 
تشــکیل دولت ســیزدهم از رییس  
دولت بعدی می خواهند که فردی را 

انتخاب کند.

گروه اقتصادی - قرار است جریان متناسب سازی حقوق بازنشستگان که طی 
چند سال اخیر در مورد آن اقدام شد، به زودی در قالب لایحه دائمی شدن همسان 
سازی حقوق بازنشستگان به مجلس ارائه و تصویب شود که طی آن حداکثر فاصله 
حقوق بازنشســته ها با شاغلان تا حداکثر ۱۰ درصد دائمی خواهد بود.از چندی 
پیش نوبخت - رئیس سازمان برنامه و بودجه - قول هایی در رابطه با ارائه لایحه 
ای به مجلس برای قانون شــدن متناسب سازی حقوق بازنشستگان داده بود و در 
تازه ترین اعلام خود از نهایی شــدن  لایحه مربوطه در دولت و ارائه آن به مجلس 

در روزهای آینده خبر داده است. 
ماجرای متناسب ســازی حقوق بازنشستگان به ماده ۳۰ قانون برنامه ششم 
توســعه بر می گردد که تاکید دارد دولت مکلف اســت بررســی های لازم جهت 
برقــراری عدالت در نظام پرداخت، رفع تبعیض و متناسب ســازی دریافت ها و 
برخورداری از امکانات شاغلین، بازنشستگان و مستمری بگیران  کشوری و لشکری 
سنوات مختلف را انجام دهد. بر این اساس، طی بودجه های سنواتی در چند سال 
اخیر اقداماتی در این رابطه صورت گرفت و با پیش بینی منابع طی هر سال جریان 
متناسب سازی حقوق بازنشستگان کشوری و لشگری و البته تامین اجتماعی در 

دستور کار قرار گرفت.
این روند از پایان ســال ۱۳۹۸ پررنگ تر و در ســال گذشته قرار بر همسازی 
حقوق بازنشسته ها تا ۹۰ درصد میانگین حقوق شاغلان همتراز شد و سازمان برنامه 
و بودجه وعده داد که آن را از نیمه دوم سال اجرایی کند و بر همین اساس با موافقت 
هایی که در دولت صورت گرفت همسان سازی در دستور کار قرار گرفت؛ به طوری 
که بر اساس مصوبه هیات دولت صندوق های بازنشستگی کشوری و سازمان تامین 
اجتماعی نیروهای مسلح مکلف شدند علاوه بر امتیازات شغلی از محل منابع داخلی 

و سایر منابع حاصل از سرمایه گذاری های خود و همچنین منابعی که در بودجه 
پیش بینی شده نسبت به برقراری عدالت در نظام پرداخت و متناسب سازی حقوق 
بازنشســتگان و مستمری بگیران تحت پوشش خود با ۹۰ درصد میانگین حقوق 
مشمول کسور بازنشستگی شاغلین هم طبق مشترک صندوق متناسب با سنوات 

خدمت از نیمه دوم سال اقدام کنند.
اما در سال جاری جریان متناسب سازی حقوق بازنشستگان به این نحو مطرح 
بود که دولت آن را با ارائه لایحه ای به مجلس به قانون تبدیل کند ،بر این اســاس 
سازمان برنامه و بودجه با تشکیل کارگروهی پیش نویس لایحه را آماده و چندی 
پیش به دولت ارائه کرد و اکنون رئیس سازمان برنامه و بودجه می گوید که لایحه 
مربوطه در دولت نهایی شده و احتمالا در روزهای آینده به مجلس ارائه خواهد شد.

دلیل این اقدام این اســت  که آنچه برای متناسب سازی حقوق بازنشستگان 
پیش بینی شده به قانون تبدیل و جریانی با ثبات بوده و در دستور کار دولت ها قرار 
گیرد تا فاصله حداکثر ۱۰ درصدی بین حقوق بازنشستگان و شاغلان رعایت شده 
و به یک قانون دائمی تبدیل شــود.این در حالی است که در سال ۱۳۹۸ که جریان 
متناسب سازی حقوق بازنشستگان  به طور جدی تری پیش رفته، تاکنون متوسط 
حقوق بازنشستگان لشگری و کشوری با افزایش ۱۲۰ درصدی به حدود ۷.۲ میلیون 
تومان و متوسط حقوق بازنشستگان تامین اجتماعی با رشد ۱۳۸ درصدی به پنج 

میلیون تومان رسیده است.
در رابطه با حقوق بازنشســتگان تامین اجتماعی در ســال گذشــته با وجود 
تخصیص منابع برخی موانع وجود داشت و به روال بازنشستگان لشگری و کشوری 
پیش نرفته بود اما آنچه مســئولان می گویند بیانگر تخصیص منابع برای پیگیری 

جریان حقوق بازنشستگان تامین اجتماعی در سال جاری است.

طی حکمی از سوی رییس جمهوری:

کمیجانی؛ رئیس کل بانک مرکزی شد

حقوق بازنشسته ها تثبیت می شود

گروه اقتصادی- بررســی های 
دوبــاره در حوزه افزایش قیمت بلیت 
هواپیما در برخی از مســیر ها نشــان 
می دهد که ایرلاین ها در بســیاری از 
مســیر ها همچنان تمایــل به افزایش 
قیمت بلیت دارند و حدود ۳۰۰ تا ۴۰۰ 
هزار تومــان نرخ های خود را بالاتر از 
نرخ های مصوب به فروش می رسانند.
 نامــه افزایش نــرخ بلیت 
ایرلاین هــا را بــه تعزیــرات 

حکومتی ارسال کرده ایم
در همین رابطه تــورج دهقانی 
زنگنه رئیس سازمان هواپیمایی کشور 
بــا بیان اینکه به تمامی شــرکت های 
هواپیمایی ابلاغ کردیم که باید هرچه 
ســریع تر نرخ های بلیــت پرواز های 
داخلی خود را اصــلاح کنند، گفت: 
به هیچ عنوان شرکت های هواپیمایی 
حق افزایش نرخ بلیت قبل از برگزاری 
شورای عالی هوایی را ندارند و تا زمانی 
که افزایش نرخی در این حوزه تصویب 
نشــده اســت، نباید این شــرکت ها 
قیمت های خود را تغییر دهند. او ادامه 
داد: ما موضــوع افزایش قیمت بلیت 
هواپیما را از طریق تعزیرات حکومتی 
هم دنبال می کنیم و بخشنامه ای زده ایم 
تــا در حوزه  قیمت گــذاری نرخ های 

بلیت هواپیما ورود کنند.
رئیس سازمان هواپیمایی کشور 
با بیان اینکه بســیاری از ایرلاین ها در 
خواست افزایش قیمت بلیت هواپیما 

را دارنــد، گفــت: این شــرکت های 
هواپیمایــی معتقد هســتند که باید 
نرخ های آن ها مطابق افزایش نرخ ارز 
افزایش یابد و از سوی دیگر بسیاری از 
شرکت های خدمات دهی به ایرلاین ها 
در بخش زمینی و هوایی به دلیل تاثیر 
گرفتن از ارز، نرخ های خود را افزایش 
داده اند. معاون وزیر راه و شهرســازی 
اظهار کرد: هیچ کدام از ایرلاین ها حق 
ندارند تا زمان برگزاری جلسه شورای 
عالی هواپیمایی نرخ های خود را تغییر 
دهنــد و باید تمامــی نرخ ها مطابق با 
مصوبات قیمت گذاری باشد به طور 
مثال روز گذشته یکی از ایرلاین ها نرخ 
بلیت مسیر ارومیه را یک میلیون و ۱۰۰ 
هزار تومان در ســایت قرار داده بود که 
بعد از مشاهده بلافاصله اعلام شد که 
نرخ مصوب این مسیر ۶۵۰ هزار تومان 
اســت و باید هرچه ســریع تر به نرخ 

مصوب باز گردد که البته این شــرکت 
فورا آن را اصلاح کرد.

او تاکید کرد: در جلســه شورای 
عالــی هواپیمایی تمامــی هزینه های 
شــرکت های هواپیمایــی آنالیز و به 
صورت کامل بررســی می شــود که 
تمامی این جلسات با حضور وزیر راه 
و شهرســازی و نمایندگان ایرلاین ها 
برگزار می شــود، در نتیجــه تا زمانی 
کــه تصمیمی در این خصوص گرفته 
نشــده، نباید ایرلاین ها اقدامی انجام 
دهند. براســاس این گــزارش طبق 
بررســی های میدانی در ســایت های 
فروش بلیت هواپیما همچنان شــاهد 
آن هســتیم که ایرلاین ها در بسیاری 
از مســیر ها از جمله مشهد و کیش به 
صورت خودســرانه اقدام به افزایش 
قیمــت بلیت ها می کنند، این در حالی 
است که تاکنون چندین بار سخنگوی 

سازمان هواپیمایی کشور و همچنین 
وزیر راه و شهرســازی صراحتا اعلام 
کرده اند که ایرلاین ها به هیچ عنوان حق 
افزایش قیمت بلیت هواپیما را ندارند 
و در صورت افزایش قیمت هم با آن ها 

برخورد خواهد شد.
امــا به نظر می رســد که تذکر و 
اخطار سازمان هواپیمایی کشور برای 
شــرکت های هواپیمایی مهم نبوده و 
همچنان ســایت های فروش بلیت در 

این بخش مقاومت می کنند.
طبــق مصوبه ســازمان مصوب 
شورای عالی هواپیمایی در ۲۵ آبان ماه 
ســال ۹۹ نرخ بلیت هواپیما حدود ۱۰ 
درصد افزایــش یافت و طبق آخرین 
مصوبه سازمان هواپیمایی در خرداد ماه 
امسال هم کف قیمتی نرخ های بلیت 
برداشــته شد، بر این اساس ایرلاین ها 
می توانستند تا سقف تعیین شده اقدام به 

فروش بلیت هواپیما به مسافران کنند.
از روز های گذشته ایرلاین ها در 
یک اقدام خودســرانه اقدام به افزایش 
۴۰ درصدی در تمامی مســیر ها کرده 
بودند که با مخالفت سازمان هواپیمایی 
کشوری و همچنین فشــار رسانه ها 

روبه رو شد.
شــورای عالی  هواپیمایی 
موضوع افزایش قیمت بلیت را 

بررسی می کند  
در همین رابطه  چندی پیش هم 
ذیبخش سخنگوی سازمان هواپیمایی 
اعلام کرد که تمامی ایرلاین ها باید مبالغ 
اضافی دریافت شــده را به مســافران 
عودت دهنــد. او یاد آور شــد: هیچ 
مجوز افزایش پروازی در مسیر مشهد 
به دستور ستاد ملی مقابله با کرونا برای 
جلوگیری از شــیوع ویــروس کرونا 
و پرهیــز از ســفر های غیر ضروری 
نداده ایم. سخنگوی سازمان هواپیمایی 
بیان کرد: موضوع افزایش قیمت بلیت 
هواپیما در شورای عالی هواپیمایی با 
حضور وزیر راه و شهرسازی بررسی 

خواهد شد.
افزایش قیمت بلیت هواپیما 

مورد قبول نیست
همچنین محمد اســلامی وزیر 
راه و شهرسازی در پاسخ به سوالی در 
خصوص افزایش قیمت بلیت هواپیما 
گفت: هیــچ افزایش قیمت بلیتی رخ 
نداده و در شــورای عالی هواپیمایی 

هم هیچ جلســه ای در این خصوص 
نداشــته ایم. او همچنین درباره نحوه 
تعیین بلیت هواپیما گفت: براســاس 
قانون قیمت، بلیت هواپیما آزاد است و 
شرکت های هواپیمایی براساس عرضه 
و تقاضا قیمت ها را تعیین می کنند، اما 

برای آنکه در حق مردم زیان نشود، ما 
برای آن کف و ســقفی تعیین کرده ایم 
و از ایــن روش بر قیمت بلیت نظارت 
می کنیم. براساس این گزارش باید ببینم 
در هفته آینده آیا جلســه شورای عالی 
هواپیمایی برگزار خواهد شد و آیا این 

بار هم دولت برای افزایش قیمت بلیت 
هواپیمایی تصمیــم خواهد گرفت یا 
خیر؟ که البته در حال حاضر بدون هیچ 
مصوبه قانونی ایرلاین ها و شرکت های 
هواپیمایــی همچنــان خودســرانه 

نرخ های خود را افزایش داده اند.

در جلســه شــورای عالــی هواپیمایی تمامــی هزینه های شــرکت های هواپیمایی 
آنالیز و به صورت کامل بررســی می شــود که تمامی این جلســات با حضور وزیر 
راه و شهرســازی و نماینــدگان ایرلاین هــا برگزار می شــود، در نتیجــه تا زمانی 
کــه تصمیمی در ایــن خصوص گرفته نشــده، نباید ایرلاین ها اقدامــی انجام دهند.
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پافشاری ایرلاین  ها بر افزایش
 ۴۰۰ هزار تومانی نرخ  بلیت هواپیما

تاکنون چندین بار سازمان هواپیمایی درخصوص افزایش نرخ بلیت هواپیما توسط ایرلاین ها تذکر داده است اما 
همچنان شاهد آن هستیم که ایرلاین ها به این موضوع توجهی ندارند و بر گران کردن بلیت پافشاری می کنند.

گروه اقتصادی - رییس سازمان 
صنایع کوچک و شهرک های صنعتی 
در پاسخ به سوال خبرنگار گفت: برای 
جذب سرمایه گذاری زیرساخت های 
لازم را ایجــاد کرده ایم ۱۰ هزار هکتار 
زمین نیز که به آن اشــاره شــد و قرار 
است به شــهرک های صنعتی اضافه 
شود برای جذب سرمایه گذاری است 
برای جذب ســرمایه گذاری خارجی 
نیــز برنامه هایی را اجرایــی کرده و 
ادامه خواهیم داد. علی رســولیان در 
نشســت خبری اظهار کرد: در ســال 
۹۹ با نگاه به داخلی سازی تقاضا برای 
سرمایه گذاری در شهرک های صنعتی 
افزایش پیدا کرده اســت. بیش از ۱۶ 
هزار و ۶۲۵ قــرارداد واگذاری زمین 
تنظیم شــده که این رقم نسبت به سال 
گذشته از نظر تعداد ۹۳ درصد افزایش 
و از نظر وســعت با واگذاری ۵ هزار 
و ۲۰۰ قطعه زمین ۱۰۵ درصد رشــد 
داشته است. میزان سرمایه گذاری نیز 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته ۳۹ 
درصد افزایش را تجربه کرده است. وی 
افزود: ۴۲۸ طرح صنعتی در حال اجرا 
داریم که بــرای آنها ۱۲۹ هزار میلیارد 
تومان ســرمایه گذاری صورت گرفته 
اســت هر یک از این طرح ها بشــس 
از ۵۰ میلیارد تومان ســرمایه گذاری 
داشــته است ســه هزار و ۲۱۲ واحد 
تولیدی در حال نصب ماشــین آلات 
هستند که هشت درصد از واحدها را 
تشکیل می دهند. ۱۱ هزار و ۶۲۵ طرح 
نیز در مرحله نصب سوله هستند و ۲۸ 
درصد طرح ها را شــامل می شوند. در 
ســال گذشــته ۴۶ هزار و ۶۰۵ واحد 
پروانه بهره بــرداری دریافت کردند. 
حدود ۹۸ هزار شغل در این واحدهای 

تولیدی ایجاد شــده است ۶۳۳ واحد 
به بهره برداری رسیدند که با وجود در 
نظر گرفتن ۱۰ هزار و ۷۳۰ شــغل در 
قرارداد آ نها موفق شدند ۱۶ هزار و ۷۴۴ 
شــغل ایجاد کنند یعنی قبلا هر واحد 
تولیدی ۲۰ نفر شــغل ایجاد می کرد 
ولی این رقم امرو زبه ۲۶ نفر رســیده 
است. رییس سازمان صنایع کوچک و 
شهرک های صنعتی تصریح کرد: یکی 
از اقدامات ما بازسازی واحدهای راکد 
است که موفق شــده ایم هزار و ۵۷۷ 
واحد را به بهره برداری رسانده ایم ۵۰۰ 
مشــاور حرفه ای از بخش خصوصی 
در کلینیک های کســب و کار استان ها 
مقرر شــده اند. ۲۷ هزار شغل از محل 
احیای واحدهای راکد در سال گذشته 
ایجاد شــد علت عدم فعالیت آنها نیز 
شناسایی شــده ۵۶.۹ درصد به دلیل 
کمبود نقدینکگی حدود ۳۰ درصد به 
دلیل اختلاف شرکا، ۲.۶ درصد به دلیل 
مشکل تامین مواد اولیه ، ۱۶.۲ درصد به 
دلیــل فقدان بازار و ۱.۵ درصد به دلیل 

مشکل تامین ماشین آلات بوده است.
وی در ادامه اضافه کرد: در سال ۹۹ 
در مقایسه با سال ۹۸ تعداد واحدهای 
تولیدی شهرک های صنعتی ۹ درصد 
افزایش داشــته و واحدهای صنعتی 
غیرفعال نیز ۱۳ درصد کمتر شــده اند 
برنامه ریزی ما این است که بتوانیم در 
ســال جاری هزار و ۶۰۰ واحد دیگر 
نیــز از واحدهای غیرفعال کمتر کنیم. 
وی  ۲۳۸ واحد غیرفعال در ســه ماهه 
امسال احیا شده اند که منجر به ایجاد سه 
هزار و ۴۰۰ شغل شده است. همچنین 
۱۱ شــهرک صنعتی جدید احداث و 
۵۸۶ هکتار به شــهرک ها اضافه شده 
است. ۲۲ شــهرک صنعتی نیز با فیبر 

نوری به اینترنت وصل شدند. رسولیان 
خاطرنشان کرد: در جهت حمایت از 
صنایع کوچک برنامه های جدی داریم 
که یکی از مهمترین آنها برنامه صد هزار 
شغلی اســت که از طریق بهره برداری 
از واحدهای جدید، احیای واحدهای 
راکد چه در بخش خصوصی و چه آ نها 
که در تملک بانک ها هستند و همچنین 
افزایــش ظرفیــت بنگاه های موجود 
انجام خواهد شد. این بنگاه ها شناسایی 
شده اند و زیرساخت هایی برای ایجاد 
اشــغال در آنها احداث می شوتد.وی 
با اشــاره به شــکل این زیرساخت ها 
گفت: یک بخش مهم زیرســاخت ها 
تامین زمین اســت برنامــه ما تامین 
۱۰ هــزار هکتار زمیــن جدید برای 
شــهرک های صنعتی و دو برابر کردن 
تامین آب و برق آنها است. امیدواریم 
این کار منجر به توسعه صنعت کشور 
شــود. علاوه بر ایــن بانک اطلاعاتی 
جامعی در ســامانه B TO Bدر حال 
تدوین است که بنگاه ها بتوانند ارتباط 
موثر با یکدیگر داشته باشند کار تدوین 
این بانک اطلاعاتی شروع شده است. 
قطعنامه دیگر ســازمان ایجاد سامانه 
جامع الکترونیک بــرای رفع مراحل 
اضافی بوروکراســی است تا حداکثر 
در طی یک روز کارهای بوروکراسی 
انجام شــود امیدواریم این کار اسمال 
به ســرانجام برسد. وی در ادامه اضافه 
کرد: برنامه هایی نیز برای شهرک های 
بزرگ داریم چرا که شهرک های بزرگ 
هزینه کمتری برای ایجاد زیرساخت 

دارند شهرک هایی با پنج هزار هکتار 
در بعضی اســتان ها شناسایی شده و با 
کمک بخش خصوصی به آنها خواهیم 
پرداخت. صد پــروژه ویژه به عنوان 
گلوگاه ها شناسایی شده است. رسولیان 
متذکر شد: برای حمایت از شهرک های 
صنعتی دو طرح را به دولت ارایه داده ایم 
اول اینکه بخش خصوصی در ا حداث 
شهرک های صنعتی مشارکت کنند تا 
این کار به صورت مشــترک با بخش 
خصوصی انجام شود طرح دیگر این 
است که شهرک های صنفی به کمک 
اتاق اصناف در حاشیه شهرهای بزرگ 
ایجاد شــوند. وی افزود: همه ادارات 
صمت موظف هســتند ظرف دو روز 
زمیــن مورد نیاز را به فعالان اقتصادی 
تحویــل دهند به عنوان مشــوق اگر 
فعــالان ا قتصادی بتوانند به موقع کار 
تاســیس کار تولیــدی را انجام دهند 
۳۰ درصــد از حق بهره برداری به آنها 
تخفیــف داده می شــود.  فاصله بین 

نقدینگی و اقســاط را نیز به شش ماه 
افزایش داده ایم تــا فرصتی برای آنها 
باشــد. برای مناطق محــروم نیز این 
فاصلــه زمانی افزایش بیشــتری پیدا 
می کند و همچنین برای آنها هزینه های 
زمین تا ۵۰ درصد مشــمول تخفیف 
می شوند به شــرکت های دانش بنیان 
نیــز ۱۰ درصد در حــق بهره برداری 
تخفیــف داده می شــود و می توانند 
بــدون مزایده زمیــن را دریافت کنند 
به کســانی که نمی توتانند اقساط را به 
موقع پرداخت کنند تا ۱۸ ماه فرصت 
داده می شــود برای زنان سرپرســت 
خانوار نیز تخفیفاتی قایل شــده ایم. 
رییس ســازمان صنایــع کوچک و 
شــهرک های صنعتی در ادامه تصریح 
کرد: ۲۵ حمایت جدی در سال جدید 
برای بنگاه های کوچک و متوسط انجام 
دادیم که از این میان می توان به کمک به 
تبدیل شدن به شرکت های دانش بنیان، 
صادرات، حضور در اســتارت آپ ها، 

حضــور در هیات هــای خارجــی، 
جذب سرمایه گذاری و ... اشاره کرد. 
حمایت های مالی خود را نیز تا چهار 
برابر افزایــش داده ایم در اکســپوی 
دوبــی حتما حضور پیدا خواهیم کرد 
و شرکت های مهم اســتان ها را نیز با 
خــود می بریم تا بتواننــد با نگاه های 
ک.چوچک و متوسط دیگر کشورها 
ارتباط موثر برقرار کنند. وی با اشــاره 
به زمینه هایی که عرضه شده ولی مورد 
بهره بردرای قرار نگرفته گفت: برنامه 
داریــم تا زمین هایی را که به افراد داده 
شده اما واحد تولیدی نساخته اند را پس 
بگیریم اما اگر در احداث واحد مشکل 
داشتند با شــرط پیشرفت فیزیکی به 
آنها کمک می کنیم تا ســال گذشــته 
۸۸۹ هکتار ابلاغ داوری داشــته ایم که 
قرارداد آنها فسخ شده برای پش گرفتن 
۴۰۰ هکتار زمین دیگر هم برنامه ریزی 
کرده ایم دیگر امکان فروش زمین برای 
دریافت کنندگان آن وجود ندارد و تنها 
در صورتی کــه در آن واحد تولیدی 
ساخته شده باشد اجازه فروش دارند 
برخــی کار احداث را انجام داده اند اما 
از آنها به عنوان انبار استفاده می کند که 
حتما این موارد را پیگیری خواهیم کرد.

وی اظهار کرد: از بنگاه های اقتصادی 
توانمند خواســته ایم تا در روستاهای 
پیرامونــی برای توانمندســازی وارد 
عمــل شــده و آموزش دهنــد ۳۵۸ 
قرارداد نیز در این باره منعقد شــده و 
در ۱۶ استان واحدهای صنعتی در این 
کار ورود کرده اند. رسولیان اضافه کرد: 

برای حضور در نمایشگاه های خارجی 
برنامه ریــزی کرده ایــم و همچنیــن 
برنامه هایــی برای پذیرش هیات های 
خارجی داریم. در ســال ۹۹ بنگاه های 
کوچک و متوســط ۲.۸ میلیارد دلار 
صادرات داشــته اند که ایــن رقم در 
سه ماهه امســال به ۳۷۸ میلیون یورو 
رسیده اســت. وی در پاسخ به سوالی 
در مورد قطعی برق واحدهای تولیدی 
گفت: مــا متولی تامین زیرســاخت 
هستیم و سعی می کنیم به میزان مورد 
نیاز سیستم تامین برق را در شهرک ها 
تامین کنیم کمبود برق در کشور باعث 
قطعی برق بنگاه ها شده و وزارت نیرو 
بایــد پییگیر این موضوع باشــد اما ما 
پیشنهاداتی برای آن ارائه داده ایم برای 
مثال برای هر مگاواتی که در شهرک ها 
تولید شود صد متر مربع زمین می دهیم 
یعنی افرادی در شــهرک های صنعتی 
ســرمایه گذاری کردنــد و برق تولید 
می کننــد و در ازای آن زمین می گیرند 
تا امروز ۴۷۰ مگاوات از این طریق در 
شهرک های صنعتی برق تولید شده نام 
این روش CHP اســت. پیشنهاد دوم 
ما استفاده از انرژی خورشیدی بود که 
روی سقف یا زمین واحدهای تولیدی 
پنل های انرژی خورشیدی نصب شود 
و حمایت ةایــی از این نظر انجام گیرد 
برآورد ما این اســت کــه حدود ۳۰۰ 
مگامــات بدون مجــوز از این طریق 
برق تولید می شود. رسولیان همچنین 
در پاســخ به این سوال که سرنوشت 
تامین مسکن برای کارگران در اطراف 
شــهرک های صنعتی چه شــد اظهار 
داشــت: امروز در ســطح کشور در 
برخی از واحدهای صنعتی بامشــکل 
کمبود نیرو مواجه هستیم پیشنهاداتی 

در ایــن مورد مطــرح و برنامة ریزی 
کرده ایــم در ایوانکی و قزوین در کنار 
شهرک های صنعتی مسکن مهر ایجاد 
شــده و برای اشتهارد و شمس آباد نیز 
برنامه ریزی هایی صوتر گرفته است.

وی خاطرنشان ساخت: ۲۶ درصد از 
بنگاه های شهرک های صنعتی مربوط 
بــه صنایع فلــزی، ۲۲ درصد صنایع 
شــیمیایی، ۱۷ درصد صنایع غذایی و 
آشامیدنی، ۱.۸ درصد کانی غیرفلزی، 
۷.۲  درصد صنایع ســلولزی، ۴ دهم 
درصد نســاجی و ۴ دهم درصد برق 
و الکترونیک اســت که صنایع غذایی 
و فلزی بیشــترین میزان صادرات را 
دارند.رییس ســازمان صنایع کوچک 
و شــهرک های صنعتی در پاســخ به 
ســوال خبرنگاری گفت: برای جذب 
ســرمایه گذاری زیرساخت های لازم 
را ایجاد کرده ایم ۱۰ هزار هکتار زمین 
نیز که به آن اشــاره شد و قرار است به 
شهرک های صنعتی اضافه شود برای 
جذب ســرمایه گذاری اســت برای 
جــذب ســرمایه گذاری خارجی نیز 
برنامه هایــی را اجرایی کــرده و ادامه 
خواهیم داد برای مثال وقتی هیات های 
خارجی را می پذیریم و یارانه می دهیم 
یکی از اهداف ما این است که با ظرفیت 
های ما آشنا شده و سرمایه گذاری کنند 
طرح هایــی را برای ســرمایه گذاران 
خارجــی تهیه کــرده و در اختیار آنها 
قرار می دهیم در مجموع شرایط برای 
سرمایه گذاری در شهرک های صنعتی 
وجــود دارد. منطقه ویژه بانه با همین 
هدف ایجاد شده است. به استان های 
مرزی گفته ایم که هر استان کشورهای 
همســایه خود را رصد کــرده و برای 
جذب سرمایه گذاری برنامه ریزی کند.

از سوی ريیس سازمان صنايع کوچک و شهرک های صنعتی:

برنامه جذب سرمايه گذاری خارجی اعلام شد

شنبه 12 تیر 1400، 22 ذی القعده1442 ،3 جولای 2021، شماره 3764

نوبت اول

شناسه: 1156988روابط عمومي و آموزش همگاني - شركت آب و فاضلاب استان هرمزگان

فراخوان مناقصه عمومی  یک  مرحله ای
شــرکت آب و فاضلاب اســتان هرمزگان به عنوان دستگاه مناقصه گزار در نظر دارد  مناقصه مشروحه ذیل را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار 
 نماید . کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 
) ســتاد ( به آدرس www.setadiran.ir    انجام خواهد شــد و لازم اســت مناقصه گران در //صورت عدم عضویت قبلی , مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت 

گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند .
موضوع مناقصه: عملیات اجرایی احداث مخزن 100 متر مکعبی روستای کش پیری شهرستان میناب

مبلغ برآورد اولیه : 6,739,660,165  ریال ) شش میلیارد و هفتصد و سی و نه میلیون و ششصد و شصت هزار و یکصد و شصت و پنج ریال (
  ) اعتبار پروژه فوق  از طریق اسناد اعتباری اوراق مشارکت و اسناد خزانه اسلامی  تامین میگردد (

مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار: 337,000,000 ریال )سیصد و سی و هفت میلیون ریال (.
رتبه و رشته مورد نظر : دارای رتبه 5 آب

مبلغ خرید اسناد : 5,000,000 ریال به شماره حساب سپهر 0102934990003 بانک صادرات شعبه گلشهر جهت فروش اسناد مناقصه
مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت : ساعت 14 تاریخ 1400/04/12 ساعت 14 تاریخ 1400/04/19

مهلت زمانی ارائه پیشنهاد : ساعت 14 مورخ 1400/05/02
زمان بازگشایی پاکت ها :  ساعت 10  مورخ 1400/05/05

محل بازگشایی : سالن کنفرانس شرکت آب و فاضلاب استان هرمزگان و حضور یک نفر نماینده از طرف هر یک از پیشنهاد دهندگان در جلسه بازگشایی پیشنهادها 
آزاد است .

امتیاز کیفی لازم : پیشنهادات واصله پس از ارزیابی کیفی مناقصه گران و احراز حداقل امتیاز لازم )65(بازگشایی خواهد گردید.
پیشنهاد دهندگان موظف می باشند اسناد مناقصه را از  سامانه تدارکات الکترونیکی دولت ) ستاد ( به آدرس www.setadiran.ir دریافت و با توجه به مندرجات 

اسناد مناقصه مدارک لازم شامل پاکات الف ، ب و ج تهیه و به صورت فایلهای pdf در سامانه فوق درج نمایند .
سایر جزئیات و شرایط در اسناد مناقصه درج شده است .

 اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت های الف و ارزیابی کیفی آدرس : بندرعباس    - بلوار 
ناصر - جنب بیمارستان شریعتی – شرکت آب و فاضلاب استان هرمزگان   ) امور قراردادها (   تلفن 87-86-33350582 سایت اینترنتی شرکت آب و فاضلاب استان 
هرمزگان به نشانیWWW.Abfa Hormozgan.com  :  اطلاعات سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس تهران :27313131  دفتر ثبت 

نام : 88969737 و 85193768  .


